



網路獨家新聞

Web Exclusive News



## 奧斯本被推選為社長

Osburn is choice for president

2005 年 9 月 12 日

12 September 2005

美國馬里蘭州 Easton 扶輪社的唐納德·奧斯本被國際扶輪提名委員會推選為 2007-08 年度國際扶輪社長。如果至 12 月 1 日當天仍無挑戰候選人，他將成為正式的提名人。

奧斯本是美國馬里蘭州立大學的區域名譽董事和 Epsilon Sigma Phi 東北地域擴展傑出服務獎受獎人。他是位美國農業部委員、馬里蘭州高等教育委員會委員、和馬里蘭州 4-H 基金會理事。他和他的妻子，芭芭拉擔任 2004 - 05 年國際扶輪社長艾思悌士和其夫人瑪麗的侍從。

奧斯本出生於美國西維吉尼亞州，從 1977 年起他成為一位扶輪社員以及目前是國際扶輪財政委員會和扶輪基金會主委顧問委員會的委員。他也擔任過地區總監、立法會議代表、國際講習會分組討論領導人、地域扶輪基金協調人、行動小組委員會委員。奧斯本榮獲國際扶輪超我服務獎、扶輪基金會有功服務獎、扶輪基金會特優服務獎，以及其夫人是扶輪基金巨額捐獻人。這對夫婦有一個女兒和一個外孫女。

Donald E. Osburn, of the Rotary Club of Easton, Maryland, USA, is the selection of the Nominating Committee for President of Rotary International in 2007-08. He will become the president-nominee on 1 December if there are no challenging candidates.

Osburn is regional director emeritus of the University of Maryland and recipient of the Epsilon Sigma Phi Northeast Regional Extension Distinguished Service Award. He was a U.S. Department of Agriculture fellow, member of the Maryland Higher Education Commission, and director of the Maryland 4-H Foundation. He and his wife, Barbara, served as aides to 2004-05 RI President Glenn E. Estess Sr. and his wife, Mary.

A native of West Virginia, USA, Osburn has been a Rotarian since 1977 and is currently a member of the RI Finance Committee and the Chairman's Advisory Committee of The Rotary Foundation. He has also served as district governor, representative to the Council on Legislation, International Assembly discussion leader, regional Rotary Foundation coordinator, and task force member. Osburn has received the RI Service Above Self Award and the Foundation's Citation for Meritorious Service and Distinguished Service Award, and he and his wife are Foundation Major Donors. The couple has one daughter and one granddaughter.

提名委員會各委員是：主委澳洲 Brian H. Knowles；秘書美國 Gerald A. Meigs；瑞典 Lennart Arfwidsson；印度 Kalyan Banerjee；秘魯 Gustavo Gross C.；日本 Toshio Itabashi；蘇格蘭 John Kenny；韓國 Dong Kurn Lee；美國 David M. Michaux；美國 Daniel W. Mooers；美國 Floyd P. Olson；美國 James R. Shamblyn；荷蘭 Constant A.G.M. Tempelaars；法國 Norbert Turco；巴西 Alceu A. Vezozzo；日本 Yoshimasa Watanabe；及美國 C. Grant Wilkins。

The nominating committee members are Brian H. Knowles (chair), Australia; Gerald A. Meigs (secretary), USA; Lennart Arfwidsson, Sweden; Kalyan Banerjee, India; Gustavo Gross C., Peru; Toshio Itabashi, Japan; John Kenny, Scotland; Dong Kurn Lee, Korea; David M. Michaux, USA; Daniel W. Mooers, USA; Floyd P. Olson, USA; James R. Shamblyn, USA; Constant A.G.M. Tempelaars, The Netherlands; Norbert Turco, France; Alceu A. Vezozzo, Brazil; Yoshimasa Watanabe, Japan; and C. Grant Wilkins, USA.